
Запам’ятай!
Спрощення - випадання середнього звука в складних для вимови групах приголосних.

Спрощення
у вимові та на письмі:

ждн, здн         виїзд - виїзний
стн, стл         швидкість - швидкісний
зкн, скн        блиск - блиснути
слн, рдц         сердечний - серце

Спрощення лише у вимові:
у словах іншомовного             контрастний, 
       походження                      студентський
у групах  стц, нтц,              студентці, 
               стч, нтч                невістчин
у словах шістнадцять, шістдесят, шістсот

Спрощення не відбувається: 

зап’ястний, кістлявий, пестливий, 
хвастливий, хвастнути, хворостняк, 

вискнути, рискнути, випускний, 
пропускний, тоскно, скнара, скніти

Перевірити правопис слова допоможе орфографічний словник.

ОРФОГРАМА
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